
PROTOKoL Nr XLVIII/2018

z sesji Rady Gminy Rybno odbytej w dniu 19 styc znia 2O1B r.
w sali OSP w Rybnie pod przewodnictwem

Pana Andrzeja Kornackiego - Przewodnicz4cego Rady Gminy Rybno

Obrady Rady Gminy protokolowala - Ewa Soboczyriska - Inspektor ds. Obsfugi Rady i Kadr w
Urzgdzie Gminy Rybno

Obrady rozpoczgto o godz. 10:00, zakoriciono o godz.11 :30

Stan ustawowy Rady - 15 Radnych,

W sesji bierze u&ial 12 Radnych

Nieobecni Radni: Agnieszka Wysocka, Dariusz Karbowski, Grzegorz Rozentalski

- lista obecno6ci stanowi zal4cznik do protokolu,

Spoza Rady Gminy w sesji uczestniczyli:

l.Pan Tomasz Wggrzynowski - W6jt Grniny

2.Pani Jolanta Jendrycka - Sekretarz Gminy

3.Pani Zdzislawa Kanicz - Skarbnik Gminy

4.Pan Zbigniew Drzystek - Radca prawny

5.Pani Magdalena Anczykowska - Przewodnicz4ca Rady Powiatu Dzialdowskiego

6.Soltysi

- lista obecnosci stanowi zalacznik do protokolu

T.Mieszkaricy

Porz4dek sesji:

Ad.1 i 2 Otwarcie s$ii i stwierdzenie prawomocnodci obrad.

Obrady XLV sesji Rady Gminy Rybno otworzyl o godz. 10:00 pan Andrzej Kornacki

Przewodnicz4cy Rady Gminy. Powital wszystkich obecnych na sali obrad a nastepnie stwierdzi, 2e

po sprawdzeniu listy obecnoSci, na sali znajduj sig 12 radnych co stanowi kworum do podejmowania

prawomocnych uchwal.

Ad.3.Ustalenie porzidku obrad.

Przewodnicz4cy Rady przedstawil porz4dek dzierury obrad.

Kieruj4c nastgpnie zapytanie o propozycjg zmiany porz4dku obrad.

Nie wniesiono wniosk6w o zmiang porzqdku obrad.

Po czym poddal pod glosowanie porz4dek obrad.



Rada Gminy w glosowaniu iawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 12 Radnych

glosami:

',,2a" - 72

- ,Przeciw' - O

-,,wstrzymuilcych sig" - 0

przlgla porz4dek obrad XLVIII sesii Rady Gminy, kt6ry po otwarciu sesii, i stwierdzeniu

prawomocnosci obrad jest nastgpui4cy:

4.Przyigcie protokolu z XLVI i XLVII sesji Rady Gminy,
S.Sprawozdanie migdzysesyine W6ita Gminy.
6.Podjgcie uchwal w nastgpujqcych sprawach:

1) zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Rybno na lata 201&2032;

2) zmian w bud2ecie Gminy Rybno na 2018 rok;

3) okre6lenia wysoko5ci oplaty za korzystanie z wychowania przedszkolnego uczni6w objgtych

wychowaniem przedszkolnym do korica roku szkolnego w roku kalendarzowym, w kt6rym koicz4 6

lat w prowadzonych prz,ez Gming Rybno publicznym przedszkolu i oddzialach przedszkolnych w

publicznych szkolach podstawowych;

4)ustalenia trybu udzielania i rozliczania oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidlowoSci

pobrania i wykorzystania dotacji udzielanych z budZetu Gminy Rybno dla publicznych i

niepublicznych: szk6l, przedszkoli, oddzial6w przedszkolnych w szkolach podstawowych oraz

innych form wychowania przedszkolnego prowadzonych przez osoby fizyczne i osoby prawne

niebgd4ce jednostkami samorz4du terytorialnego ;

5) udzielenia Powiatowi Dzialdowskiemu pomocy finansowej;

6)udzielenia pomocy finansowei dla Powiatu Dzialdowskiego na realizacig zadania inwestycfnego

pn. Przebudowa drogi powiatowei nr 1373N na odcinku Gralewo-Turza Wielka od knr 4+M9,22 do

km 6+960,00;

7) udzielenia dotacji celowei na remont pokrycia dachowego ko6ciola p.w. 5w.Barbary w Rumianie.

T.Wolne wnioski i zapytania,

8.Zamknigcie obrad.

Ad.4.Przyigcie protokolu z XLVI i XLVII sesji Rady Grniny.

Przviecie protokolu z XLVI sesji Rady Gminy

Przewodnicz4cy Rady zwr6cil sig do Rady o zabranie glosu w sprawie protokolu z XLVI sesji Rady
Gminy.
Uwag nie wniesiono.
Nasepnie PrzewodniczAcy Rady - Pan Andrzej Kornacki poddal pod glosowanie Protok6l z XL\II
sesji Rady Gminy.
Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno5ci 12 Radnych,
glosarni:



- 72 - ,,2a",
- 0 - ,,przeciw"
- 0 -,,wstrzymuj4cych sig"
przyjgla protokolu z XLIVI sesji Rady Grriny Rybno.

Przfigcie protokolu z XLVII sesji Rady Gminy

PrzewodniczEry Rady zwr6cil sig do Rady o zabranie glosu w sprawie protokofu z XL\rII sesji Rady
Gminy.
Uwag nie wniesiono.
NasQpnie Przewodnicz4cy Rady - Pan Andrzej Kornacki poddal pod glosowanie protok6l z XLVII
sesji Rady Gminy.
Rada Gminy w glosowaniu iawnym na ustawowy sklad Rady 1s Radnych w obecnosci 12 Radnyclj
glosami;
- 72 - ,,2a",
- 0 - ,;przeciw"
- O - ,,wstrzyrtui4cych sig"
przyjgla protokolu z XLIVII sesii Rady Gminy Rybno.

Ad.S,Sprawozdanie migdzysesvine W6ita Gminv

Przewodnicz4cy Rady - Pan Andrzej Kornacki udzielil glosu wdjtowi Gminy - panu Tomaszowr

Wggrzynowskiemu, kt6ry przedloiyl sprawozdanie z dzialalno6ci migdzysesinej

Po cz),rn Przewodnicz4ry Rady otworzyl dyskusjg nad sprawozdaniem.

Glos zabrali:

Radny - Pan Piotr Gurgielewicz zwr6cil uwagg i2 okres do maja i korlca czerwca, to zbyt krdtki
termin realizacji inwestycji

W6jt Gniny - Pan Tomasz Wggrzynowski wyjadnil, i2 do korlca maja zostanie wykonana droga na

ulicy ogrodowej i w miejscowosci Gr4dy. Jest to wystarczajqcy termin na realizacjg ninielszych zadarl.

Podkredlif i2 ze wzglgd6w formalny ch zawsze naleiry wskazaC termin realizacji inwestycji.

Radny - Pan Pioh Kamiriski zwrocil sig do w6jta o doprecyzowanie terminu realizacii inwestycji w
zakresie termomodernizacji. w zakresie budowy dcie2ki pieszo-rowerowej wskazal na brak
porozumienia z wlascicielami dzialek, przez kt6re scieLkabgd,zie przebiegac, biorEc pod uwagg
termin ogloszenia przetargu.

W6jt Gminy - Pan Tomasz Wggrzynowski wla5nil kwestig przeprowadzenia przetargu na realizagg
termomodernizacji . wskazal, i2 inwestycjg budowa scie2ki pieszko-rowerowej prowadzona jest

zarzqd Dr6gw ojew6dzkich. w tej kwestii opiera sig na ustaleniach z zarz4d.em. Dokumentacja



przewidrie, A przetarg zostanie ogloszony do korlca marca. W tym terminie zostanie r6wnie2

przeprowadzone postepowanie przetargowe na rondo w Tuczkach.

Na tym dyskusjg zakoriczono.

Ad.6.Podiecie uchwal w nastenuiacych sorawach:

1) zmiany Wieloletniei Prognozv Finansowei Gminv Rvbno na lata 201&2032

Przewodnicz4ry Rady- Pan Andrzej Kornacki zwr6cil sig do Radnego Pana Piotra Gurgilewicza

przewodnicz4cego wsp6lnego posiedzenia komisji resortowych o przedstawienie opinii w sprawie

proiektu uchu/aly.

Radny - Pan Pioh Gurgielewicz poinformowal, ii projekty uchwal w sprawie zmiany Wieloletniel

Prognozy Finarsowej na lata 2018-2032 oraz zmian w budZecie Gminy Rybno na 2018 rok zostaly

pozytywnie zaopiniowane przez komisie resortowe.

Nastgpnie Przewodnicz4cy Rady otworzyl dyskusig.

Pytafl nie wniesiono.

Na tym dyskusjg zakorlczono.

Przewodnicz4cy Rady zamt<n4l dyskusjg. Po odczytaniu projektu uchwaty przez

Wiceprzewodnicz4cego Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno5ci 12 Radnych,
glosami:
-12 - ,,2a" ,
- 0 - ,,przeciw"
- 0 -,,wstrzymujacych sig"
podjgla uchwalg Nr XLVIII/r/f8 w sprawie zrniany Wieloletniei Prognory Finansowej Gminy

Rybno na lata 2018-2032

Uchwala stanowi zaQcznik do protokolu.

2) zmian w bud2ecie Gminy Rybno na 2018 rok

Przewodnicz4cy Rady - Pan Andrzei Kornacki otworzyl dyskusjg nad projektem uchwaly.

Glos zabrali:



Radny - Pan Piotr Kamirlski zwr6cil sig do Skarbnik - Pani Zdzislawy Kanicz, i2 wedlug niego

inwestyga w zakresie realizacji drogi Dgbierl - Jeglia powinna zostad wycofana z bttd,2eht, skoro n-re

bgdzie realizowana.

Skarbnik Gminy - Pani Zdzislawa Kanlcz wy)a1nila, iL nashpi to w odpowiednim czasie.

Na tym dyskusjg zakorlczono.

Przewodnicz4ry Rady zamkn4l dyskusjg. po odczytaniu projektu uchwaly przez

Wiceprzewodniczqcego Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 12 Radnych,
glosami:
-12 -,,2a",
-O - ,,przeciw"
- 0 -,,wshzymujlcych sig"
podigla uchwalg Nr XLVIII/2IE w sprawie zmian w bud2ecie Gminy Rybno na 2018 rok
Uchwala stanowi zal4cznil do protokolu.

3l okre6lenia rwsoko6ci oplatv za korz.ystanie z w.vchowania przedszkolnego ucrni6w objetvch
rarychowaniem przedszkolnym do korlca roku szkolnego w roku kalendarzowvm, w kt6rJrm koicza
6 lat w prowadzonYch przez Gming Rvbno publicznym przedszkolu i oddzialach przedszkolnych
w publicznych szkolach podstawowych

Przewodnicz4ry Rady- Pan Andrzej Komacki zwr6cil sig do Radnego Pana Piotra Gurgielewicza o

przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.

Radny - Pan Piotr Gurgielewicz poinformowal, i2 projekt uchwaly w sprawie zmiany uchwaly w
sprawie okreSlenia wysokoSci oplaty za konystanie z wychowania przedszkolnego uczni6w objgtych

wychowaniem przedszkolnym do korlca roku szkolnego w roku kalendarzowym, w kt6rym koiczq 6

lat w prowadzonych przez Gming Rybno pubricznym przedszkolu i oddzialach przedszkolnych w
publicznych szkolach podstawowych zostal pozytyrvnie zaopiniowany.

Przewodnicz4cy Rady - Pan Andrzej Kornacki otworzyl dyskusjg nad projektem uchwaly.

Pytari nie wniesiono.

Przewodnicz4cy Rady zamkn4l dyskusjg. po odczytaniu projektu uchwaly przez
Wiceprzewodnicz4cego Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 12 Radnych,
glosami:
-12 - ,,2a",
- 0 - ,,przeciw"
- 0 -,,wstrzymuj4cych sig"



podigla uchwale Nr XLVIII/3[8 w sprawie okre6lenia wysoko6ci oplaty za korzystanie z

wychowania przedszkolnego uczni6w objgtych wychowaniem przedszkolnym do korica roku

szkolnego w roku kalendarzowym, w kt6rym koricz4 5 lat w prowadzonych przez Gming Rybno

publicznym przedszkolu i oddzialach przedszkolnych w publicznych szkolach podstawowych

Uchwala stanowi zalqcznil do protokolu.

4) ustalenia trybu udzielania i rozliczania oraz 4vbu przeprowadzania kontroli prawidlowoSci
pobrania i wykorzystania dotacji udzielanych z bud2etu Gminy Rybno dla publicznvch i
niepublicznych: szk6l, przedszkoli, oddzial6w przedszkolnych w szkolach podstawowych oraz
innych form wvchowania nrzedszkolnego prowadzonJrch przez osoby fizyczne i osob]r prawne
niebgdqce iednostkami samorz4du tervtorialnego

Przewodnicz4cy Rady- Pan Andrzej Kornacki zwr6cil sig do Radnego Pana Piotra Gurgilewicza o

przedstawienie opinii w sprawie proiektu uchwaly.

Radny - Pan Piotr Gurgielewicz poinformowal, i2 prolekt uchwaly w sprawie ustalenia trybu

udzielania i rozliczaria oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidlowoSci pobrania i

wykorzystania dotacji udzielanych z budZetu Gminy Rybno dla publicznych i niepublicznych: szk6l,

przedszkoli, oddzial6w przedszkolnych w szkolach podstawowych oraz innych form wychowarua

przedszkolnego prowadzonych ptzez osoby fizyczne i osoby prawne niebgdqce jednostkami

samorz4du terytorialnego zostal pozytywnie zaopiniowany.

Przewodnicz4cy Rady - Pan Andrzej Kornacki otworzyl dyskusjg nad projektem uchwaly.

Pytarl nie wniesiono.

Przewodnicz4cy Rady zamkn4l dyskusjg. Po odczytaniu Projektu uchwaly przez

Wiceprzewodnicz4cego Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 12 Radnych"
glosami:
-12 -,,2,a",
- 0 - ,,przeciw"
- 0 -,,wstrrymujqcych sig"
podjgla uchwalg Nr XLV[I/{I8 w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania oraz trybu
przeprowadzania kontroli prawidlowo6ci pobrania i wykorzystania dotacii udzielanych z bud2etu
Grniny Rybno dla publicznych i niepublicznych: szk6l, ptzedszkoli, oddzial6w przedszkolnych w
szkolach podstawowych oraz innych form wychowania przedszkolnego prowadzonych przez
osoby fizyczne i osoby prawne niebgdlce jednostkami samorz4du terytorialnego
Uchwala stanowi zal4cznik do protokolu.

5) udzielenia Powiatowi Dzialdowskiemu pomocv finansowei;

Pruewodnicz4cy Rady- Pan Andrzej Kornacki zwr6cil sig do Radnego Pana Piotra Gurgilewicza o

przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.



Radny - Pan Pioh Gurgielewicz poinformowal, i2 projekt uchwaly w sprawie udzielenia Powiatowi

Dzialdowskiernu pomocy finansowej zostal pozytywnie zaopiniowany.

Przewodnicz4ry Rady - Pan Andrzej Kornacki otworzyl dyskusjg nad projektem uchwaly.

Pytai nie wniesiono.

Przewodnicz4cy Rady zamkn4l dyskusjg. Po odczytaniu projektu uchwaly przez

Wiceprzewodnicz4cego Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 12 Radnycll
glosami:
-72 -,,2a",
- 0 - ,,przeciw"
- 0 -,,wstzymui4cych sig"
podjgla uchwalg Nr xlvnls/r8 w sprawie udzielenia powiatowi Dzialdowskiemu pomocy
finansowei.
Uchwala stanowi zal4cznik do protokolu.

inwes(vcyjnego pn. Przebudowa droF powiatowei nt 1373N na odcinku Gralewo-Tuoa wielka od
km 4+99,22 do km 6+960,00;

Przewodnicz4cy Rady- Pan Andrzej Kornacki zwr6cil sig do Radnego Pana Piotra Gurgilewicza o
przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.

Radny - Pan Piotr Gurgielewicz poinformowal, iz projekt uchwaty w sprawie udzielenia pomocy

finaruowej dla Powiatu Dzialdowskiego na realizacjg zadania inwestycyjnego pn. przebudowa drogi
powiatowej nr 1373N na odcinku Gralewo-Turza wielka od km 4+Mg,z2 do km 6+960,00; zostat

p ozy ty wr:.ie zaopiniowany.

Przewodnicz4ry Rady - Pan Andrzej Kornacki otworzyr dyskusjg nad projektem uchwaly.

Iltafi nie wniesiono.

Przewodnicz4cy Rady zamkn4l dyskusjg. po odczytaniu projektu uchwaly przlz
Wiceprzewodnicz4cego Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawn5nn na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecno6ci 12 Radnycll
glosarni:
-70 -,,2a",
- 1 - ,,przeciw"
- 1 -,,wstrzymujacych sig"
podigla uchwalg Nr xlVltr/5/rs w sprawie udzielenia pomocy finansowej dla powiatu
Dzialdowskiego na realizacjg zadania inwestycyjnego pn. przebudowa drogi powiatowei nr 1373N
na odcinku Gralewo-Turza Wielka odkm 4+U9,22 do km 6+960,m;

Uchwala stanowi zal4cznik do protokolu.



7) u&ielenia dotacii celowei na remont pokrycia dachoweqo ko5ciola p.w. 5w.Barbary w Rumianie.

Przewodnicz4cy Rady- Pan Andrzej Kornacki zwr6cil sig do Radnego Pana Piotra Gurgilewicza o

przedstawienie opinii w sprawie projektu uchwaly.

Radny - Pan Piotr Gurgielewicz poinformowal, i2 projekt uchwaly w sprawie udzielenia dotacji

celowej na remont pokrycia dachowego ko6ciola p.w. Sw.Barbary w Rumianie.

Przewodnicz4cy Rady - Pan Andrzej Kornacki otworzyl dyskusjg nad projektem uchwaly.

Pytarl nie wniesiono.

Przewodnicz4cy Rady zamkn4l dyskusjg. Po odczytaniu projektu uchwaty ptz,ez

Wiceprzewodnicz4cego Rady, poddal go pod glosowanie.

Rada Gminy w glosowaniu jawnym na ustawowy sklad Rady 15 Radnych w obecnoSci 12 Radnycll
glosami:
-12 - ,,2a",
- 0 - ,,przeciw"
- 0 -,,wstrzymujqcych sig"
podigla uchwalg Nr XLVIIIy'fl8 w sprawie udzielenia dotacji celowej na remont pokrycia
dachowego ko6ciola p.w. 5w.Barbary w Rumianie.

Uchwala stanowi zal4cznil do protokolu.

Po czym Przewodniczqcy Rady zarz4dzil ptzerwg od godz. 10:55 do godz. 11:05.

Po przerwie Rada przyst4pila do kolejnego punktu porz4dku obrad.

Ad. T.Wolne wnioski i zapytania.

Glos zabrali:

Radny - Pan Piotr Gurgielewicz zwr6cil sig o od5nie2enie przejSi dla pieszych migdzy innym w

centrum Rybna i przy posesii Paristwa Dluszczakowskich oraz Pomoc osobom starszym w

od6nie2aniu chodnikdw przy posesii.

Radny .. Pan fan Fafiriski podzigkowal ftmie od5niezaj4cei za szybk4 interwencjg i od5nie2enie drogi

w miejscowo5ci Prusy i okolicznych. Podzigkowal r6wnie2 za usunigcie drzew na odcinku drogi

Szczup\ny-W 4dryn.

Radny - Pan Waldemar Reszka zwrdcil sig do obecnej Przewodnicz4cei Rady Powiatu Pani

Magdaleny Anczykowskiej z pytaniem, dlaczego nie zostala zrealizowana przebudowa chodnika przy

drodze powiatowej w rnieiscowo6ci Tuczki.

Przewodnicz?ca Rady Powiatu - Pani Magdalena Anczykowska wyja6nila, i2 remont drogi z

miejscowoSci Tuczki w kierunku D4br6wna zaklada z pewnosci4 przebudowg wskazanego chodnika.



wskazala, i2 ptawie wszystkie wnioski, kt6re wptyngly do budietu powiatu zostaly zrealizowane.

PodkreSlil, i2 od niedawna swoi4 dzialalnoS( rozpoczgla, w nowym budynku poradnia

psychologiczno-pedagogiczna w Dzialdowie. Zwr6ctla :uwag?, n szpital powiatowy dysponu;e

nowoczesn4 izb4 przy1g( Remontowi poddane zostaly r6wniez szpitalne oddzialy. wskazala

r6wnieiz, i dzialalno6i powiatu skupia sig r6wnie2 na plac6wkach o6wiatowych . Nacisk kladzie srg

na rozw6j szkolnictwa zawodowego. Liczne srodki przpznaczono na poprawg infrastruktury

drogowej. Zaplanowane zosta\r r6wnie2 podwy2ki plac nauczycieli i pracownil6w samorzqdowych.

Radny - Pan waldemar Reszka wskazal, i2 nie sktadal wniosku o przebudowg ch odrika. zapytal, czy

wniosek w tej sprawie mogla zlo2yi Pani Przewodnicz4ca lub pan Kaczmarek.

Przewodnicz4ca Rady Powiatu - Pani Magdalena Anczykowska zwr6cila uwagg, ze taki wniosek

m6gl zlolyi ka2dy. stwierdzila, ize by( rro2e brak w ostatnim czasie wlasciwej komunikacji byl
przyczyn4, 12 taki wniosek nie zostal zloLony .

Radca prawny - Pan Zbigniew Drzystek poinformowal o stanowisku Regionalnej Izby
obrachunkowej w olszt).'nie w przedmiocie sytuacji, kt6ra miala miejsce przy procedowaniu pracy

nad projektem uchwaty bud2etowej.

sekretarz Grniny - Pani Jolanta Jendrycka poinformowala o planowanej realizacji program t cyfry zagr

urzgdu gminy i reorganLacj4 migdzy innymi dokonywanych wplat do kasy.

Przewodnicz4cy Rady - Pan Andrzej Komacki zwr6cil sig z pytaniem do w6jta pana Tomasza

wggrzynowskiego, czy w czasie obecnej kadencji zwracar sig o udzielenie wsparcia finansowego na
realizacjg prywabrych spraw.

w6jt Gminy - Pan Tomasz wggrzynowski w odpowiedzi wyjasnil, i2 nie przypomina sobie takiei
sytuacji.

Ad.S.Zamknigcie obrad,

o godz.77:30 Przewodnicz4ry Rady pan Andrzej Kornacki - wobec wyczerpania dziennego porz4dku
obrad - zamkn4l obrady XLVIII sesji zwyczajnej Rady Gminy Rybno.

Na tyn protok6l zakorlczono.

obraz i dZwigk.


